
Referat bestyrelsesmøde  19. maj 2021 
 
Tilstede: Jørgen Lyak, Bo Skat andersen, Jens Carl, Susanne Jørgensen og 
Mads Andersson 
 
Ordensreglement blev gennemgået og tilrettet/moderniseret med ny tekst, 
ordensreglementet skal igen til næste bestyrelsesmøde gennemgås for 
færdiggørelse og med evt. forslag på beboermødet i august. 
 
Rotter i bebyggelsen er pt et stort problem og er under udarbejdelse med at 
komme dette til livs. Tilføjelse til ordensreglement vedr. fodring af fugle og evt. 
andre dyr forbudt 
 
Forhaver skal behandles på næste møde om de skal tildeles beboerne eller 
om ejendomsfunktionen skal holde disse arealer. Beslutningen skal med som 
forslag på beboermødet. 
Evt genplantning af grønt på forstykkerne hvor det mangler, bliver efter 
sommeren. 
 
Det er blevet besluttet at hækkeklipning overtages af ejendomsfunktionen, 
således at hækkene bliver klippet udvendig og i højden en gang årligt, hæk-
kene indvendig og imellem haverne er stadig beboernes vedligeholdelse. 
 
Flethegn mellem haverne skal ændres til nogle andre typer, måske efter eget 
valg, skal de stå i skel eller indenfor ? og skal behandles færdigt på næste 
møde 
 
Maling af garager i farve som svarer til skurene, er iværksat, men afventer 
bedre vejr til udførelsen. 
 
Videoovervågning skal på beboermøde. Endnu engang har der været hærværk 
på lysarmaturer på p plads varevogne, samt indbrud i varebiler. 
Ansøgning sendes afsted således at denne er på plads. 
 
Klager over vejbump, vi afventer situationen på lang sigt og ser hvad der sker. 
Jeg har pt. modtaget positive tilbagemeldinger 
 
Nødstop til udsugning på bygningerne med centraludsugning i tilfælde af brand 
m.m skal på beboermøde. 
 
Legeplads forventes færdig indenfor et par uger, 
 
 
Jørgen Lyak 
Formand 
 


